
 Referat til FAU-møte Benterud skole 

 Dato: 17. februar 2022 
 Tid: 19:00-21:00 
 Sted: Zoom 

 Innkalte fra FAU: 
 Klasse  Representant  Tilstede  Klasse  Representant  Tilstede 

 1 A  Bjørn-Andre Lindseth  x  1 B  Joakim Hammer  x 
 2 A  Judiana Edward  x  2 B  Jørgen Hermansen  x 
 3 A  Cecilie Hagbartsen  x  3 B  Henning Aasen  Forfall 
 4 A  Anne-Marte Waleur  x  4 B  Frode Nesvold  x 
 5 A  Christian Mentzoni  x  5 B  Stefan Dahlgren Letzing  Ikke 

 tilstede 
 6 A  Hege Sneis Jensen  x  6 B  Silja Irene Kaldhol  x 
 7 A  Vare: Vidar  x  7 B  Zirva Rehman  x 

 Andre innkalte:  Disse er med til og med punkt 5 
 Søren Henriksen (assisterende rektor) Ikke tilstede 
 Erik Martinsen (ny rektor) Tilstede 

 Agenda: 

 1)  Godkjenne innkalling og agenda. 
 2)  Godkjenne referat fra forrige FAU-møte (Se vedlegg). 
 3)  FAU ønsker ny rektor velkommen, presentasjonsrunde 
 4)  Rektor orienterer 
 5)  Fra FAU til rektor 

 a.  Status ansettelsesprosesser? 
 b.  FAU er bekymret for den framtidige trafikkplanen hva gjelder henting og levering av barn i 

 skoletiden, spesielt de i 1-4 klasse som bruker SFO, som i tillegg trenger følge til 
 klasserom/SFO. Tunveien er blitt veldig smal, og kiss&drive-løsningen som først ble skissert 
 som en innkjøringssløyfe er droppet. Hvordan vil løsningen bli? 

 c.  Når kommer det elever fra Åsen/Solheim? Hvordan vil det påvirke trafikksituasjonen? 
 6)  Status utestående saker (oppdatert versjon lastes opp i FB-gruppa), og aktuelle grupper informerer 
 7)  Saker fra/til klassene? 
 8)  Saker fra/til LFAU? 
 9)  Saker fra/til SU/SMU – Jørgen eller Hege orienterer 
 10)  Eventuelt 
 11)  Neste møte er onsdag 30. mars kl. 19-21, forsøker da å ha fysisk møte 



 Agendasak 
 (Sak nr) 

 BESKRIVELSE  ANSV 

 1 (39 -21/22)  Godkjenne innkalling og agenda 
 Innkalling og agenda godkjent 

 2 (40 -21/22)  Godkjenne referat fra forrige FAU-møte 
 Forrige referat godkjent 

 3 (41-21/22)  FAU ønsker ny rektor velkommen/ Presentasjonsrunde 
 De som er tilstede presenterte seg 
 Rektor presenterte seg: Erik er en 5- barnsfar med utdanning fra idrettsledelse og 
 lærerutdanning. Har rektor erfaring fra flere skoler og kommer nå fra Døli skole som 
 har vært gjennom lignende byggeprosess som nå skjer på Benterud Skole. 

 4 (42-21/22)  Rektor orienterer 
 a)  Revitalisering av PALS: Skolen jobber nå med videreføring og oppdatering av 

 PALS 
 b)  Forsterket lederteam til april: Nina og Pål er fortsatt en del av ledertamet frem 

 til april, selv om ny rektor allerede er på plass. 

 5 (43-21/22)  Fra FAU til rektor 
 a)  Status ansettelsesprosesser? 

 De som er ute i fødselspermisjon som skal komme tilbake (1 i august). 
 Fagarbeidere som har tatt ansvaret, dette vil være midlertidig ut året. Rektor 
 sier vi har gode løsninger ut året i denne klassen. Vi skal ansette 4 faste 
 stillinger, de vil dekke kontaktlærer behovet i 4B. Rektor skal finne den beste 
 løsningen og vil basere seg på det som fungerer nå og spesielt samarbeid. 
 Når skolen blir større må vi bruke lærere på en god måte, 3 lærere på 3 
 grupper. Bruke lærere på de fagene de har styrker. 

 b)  FAU er bekymret for den framtidige trafikkplanen hva gjelder henting og 
 levering av barn i skoletiden, spesielt de i 1-4 klasse som bruker SFO, som i 
 tillegg trenger følge til klasserom/SFO. Tunveien er blitt veldig smal, og 
 kiss&drive-løsningen som først ble skissert som en innkjøringssløyfe er 
 droppet. Hvordan vil løsningen bli? 
 Det vil bli en krevende situasjon inn ved Tunveien. Nå har ett gjerde kommet 
 opp. Det er flere lærere som har tilsyn, både ved skolen, lysovergangen bl.a. 
 Rektor ønsker minst mulig biler inn til skolen, oppfordres til å bruke p plass ved 
 Triaden. Når arbeidet med flerbrukshallen starter opp, da stenges p plassen 
 ved skolen i mars. Det skal ikke parkeres ved barnehagen. Dette gjelder nå 
 under byggeperioden. På spørsmål fra FAU vedr. fremtidige trafikksituasjonen 
 når skolen skal stå ferdig, orienter rektor følgende: Kommunen og Thomas 
 Gillgren må se på dette. Vi ønsker at de fleste skal gå til skolen, men det må 
 være mulig å levere barna. Den «avtalen» med Triaden kan fortsette etter 
 ferdigstilt skole. FAU vil ta med saken  inn i neste SU møte. 

 c)  Når kommer det elever fra Åsen/Solheim? Hvordan vil det påvirke 
 trafikksituasjonen? 
 Det er uavklart når disse elevene kommer til Benterud. Rektor har snakket med 
 Camilla (skolesjefen). Dette skjer når det nye bygget er ferdig. 



 6(6-21/22)  Status utestående saker (oppdatert versjon lastes opp i FB-gruppa), og aktuelle 
 grupper informerer 

 SFO gruppa informerer: Ukesplan og bilder av aktiviteter de gjør vil bli bedre 
 kommunisert med foreldrene. Om det er endringer får foreldrene beskjed. 
 SFO tilbudet har blitt en av hovedsakene i LFAU:  LFAU mønsker å sette sammen et 
 sammenlikningsgrunnlag fra alle skolene i Lørenskog. Forslag til LFAU: Samle det 
 kvanitative fra alle skolene. FAU samler det Anne Marte har av dokumentasjon. 
 Christian tar med seg forlaget til LFAU som igjen kan lage et dokument som legges frem 
 for Skolesjefen. Forslaget er at  Skolesjefen gjør en undersøkelse ut mot SFOene i 
 Lørenskog  for å få samkjørt info om tilbudene. Skolesjefen kartlegger aktiviteter og 
 mat - tilbud. Spm: På denne måten kan Skolesjefen få en oversikt over hva som  er den 
 faktiske situasjonen og hva som kan forbedres. 

 7(44-21/22)  Saker fra/til klassene? 
 Ingen nye saker 

 8(45-21/22)  S  aker fra/til LFAU? 
 Christian orienterer: SFO- se punkt 6 
 Vigilo har blitt tatt opp da både lærere og foreldre har ytret at de ikke er fornøyd med 
 løsningen. Dette er en sak LFAU følger opp videre. I tillegg ønsker Luhr Skole å koble 
 trafikkgruppene på Luhr og Benterud sammen, da de har noen av de samme 
 utfordringene rundt trafikksituasjonen i byggeprosess.  Bruk av IPAD i ungdomsskolen 
 er en sak som har kommet opp, da omfanget av materiell som skal produseres gjør at 
 IPAD kontra PC har sine begrensninger som et verktøy i undervisningen. Forslag til sak 
 på neste LFAUmøte: Er skolepatrulje en ordning som hadde vært gjennomførbar i de 
 trafikksituasjonene vi opplever nå? 

 9(46-21/22)  Saker fra/til SU/SMU – Jørgen eller Hege orienterer 
 Ingen nye saker 
 Vil fremdeles jobbe videre med trafikkutfordringer 
 Hører på neste SU om konsert er interessant i forhold til stimuleringsmidler 

 10(47-21/22)  Eventuelt 
 Ingen nye saker 

 11(48-21/22)  Neste møte er onsdag 30. mars kl. 19-21, forsøker da å ha fysisk møte 

 Møtet hevet kl 2100 

 Referenter: Hege Sneis og Cecilie Hagbartsen 


